
      УДРУЖЕЊЕ ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

 

 

 

број: службено/21 
датум: 29.01.2021. године 
 

Скупштина Удружења геодетских и грађевинских школа одржана је онлајн на 

платформи Гугл састанак ( Google meet) у петак 29.01.2021. године, са почетком у 12 00 

Скупштини Удружења геодетских и грађевинских школа присуствовали су следећи 
чланови: 

1. Исо Планић – председник Удружења, Политехничка школа Суботица 
2. Драган Пантовић- потпредседник Удружења, Техничка школа Чачак 
3. Васко Николов - секретар Удружења, МТШ „14 октобар“ Краљево 
4. Гојко Бановић – руководилац Центра за средње стручно образовање  и образовање 

одраслих – ЗУОВ 
5. Др Данијел Кукарас - Грађевински факултет Суботица Универзитет Нови Сад 
6. Милош Божиловић - Универзитет Унион „Никола Тесла“ 
7. Мехо Цамовић - Школа за дизајн текстила и коже  Нови Пазар 
8. Илхан Муратовић – Средња школа Нови Пазар 
9. Жељко Савић – Техничка школа Милева Марић-Ајнштајн Нови Сад 
10. Иван Петровић - Техничка школа Милева Марић-Ајнштајн Нови Сад 
11. Сретен Васић - ГТШ „ Неимар“ Ниш 
12. Снежана Пауновић - ГТШ „ Неимар“ Ниш 
13. Јелица Пешић – Техничка школа Власотинце 
14. Јовица Пешић - Техничка школа Власотинце 
15. Драгана Радовановић- Грађевинска школа Београд 
16. Данијела Ненадић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 
17. Ирена Госпавић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 
18. Александар Ракићевић - ГТШ“Бранко Жежељ“Београд  

19. Тања Јоцић Стаматовић - ГТШ“Бранко Жежељ“Београд  

20. Зорица Ранчић – Архитектонска техничка школа Београд 
21. Милица Јевтић - Архитектонска техничка школа Београд 
22. Слободан Станковић - Архитектонска техничка школа Београд 
23. Вања Томашев – СТШ „Милош Црњански“ Кикинда 
24. Зоран Зорић – Прва техничка школа Крагујевац 
25. Драгана Вукелић – Политехничка школа „Милутин Миланковић“  
26. Данијел Чомор - Техничка школа Ада 
27. Југослав Богићевић_ Техничка школа „23 мај“ Панчево 
28. Деме Анастасија- Техничка школа „Шинковић Јожеф“ Бачка Топола 
29. Јелена Половина – Гимназија и стручна школа Апатин 
30. Жељка Косановић Грујић -  Гимназија и стручна школа Апатин 
31. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 
32. Ђенђи Арначић Данча - Политехничка школа  Суботица 

33. Снежана Пандуревић Алексић - Геодетска техничка школа 

34. Гордана Пантић - Геодетска техничка школа 

35. Оливера Бировљевић 

улица:        Максима Горког 38,  24000 Суботица 
тел/факс:   024/ 663 – 100; 
е-маил:      udruzenje.gradj@gmail.com 
ПИБ: 107261273;            МАТИЧНИ БРОЈ: 28061480 
Текући рачун: 325-9500600025520-23  Војвођанска банка-ОТП 

mailto:udruzenje.gradj@gm
http://www.nbs.rs/rir_pn/pn_rir.html.jsp?type=rir_results&lang=SER_CIR&konverzija=no#5


36. Јелена Половина  
37. Сењак Јелена 

 
 

За Скупштину Удружења је  предложен следећи: 

Д  Н  Е  В  Н  И      Р  Е  Д 

1. Усвајање записника са Скупштине одржане 23.09.2019. године – известилац Васко 
Николов, секретар Удружења; 

2. Верификација члана Управног одбора Удружења, на основу члана 23 став 3. Статута 
Удружења. ( Бранко Голоскоковић ТШ Ваљево)– известилац  Исо Планић, 
председник  Удружења;  

3. Информација састанка Управног и Надзорног одбора Удружења, одржаног 
18.09.2020. године , као и седнице Издавачког савета Удружења – известиоци Исо 
Планић, Данијела Ненадић,  Ирена Госпавић 

4. Информација о успостављању сарадње са Универзитетом Унион „ Никола Тесла“ 
Београд- известилац  Исо Планић  (Пантовић Драган) 

5. Актуелности у подручју рада геодезија и грађевинарство - известилац Гојко 
Бановић, руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих - 
ЗУОВ; 

6. Припреме за 31. републичко такмичење у Новом Пазару, домаћин Школа за дизајн 
коже и текстила – известиоци Мехо Цамовић директор школе  и Драган Пантовић, 
потпредседник Удружења ;  

7. Информација о реализацији уписа у подручју рада у школској  2020/21. години- 
известиоци  Ирена Госпавић и Васко Николов;  

8. Снимање наставног материјала 
9. Финансијски извештај за претходни период- известилац Исо Планић председник 

Удружења;  
10. Текућа питања;  

 

Пошто  је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање Исо Планић, 
председник Удружења је поздравио присутне 

Након тога се прешло на рад по предложеном и усвојеном дневном реду. 

 
АД 1.   
 Записник  са  претходне седнице је усвојен једногласно и без примедби. 
 
АД 2.  
 Председник Удружења информисао је чланове Скупштине да је на основу члана 23 
став 3. Статута Удружења, предложио, а Управни одбор усвојио предлог,  да се у Управни одбор 
изабере Бранко Голоскоковић, директор Техничке школе Ваљево, а потом отворио дискусију. С 
обзиром да није било пријављених дискутаната, предложио је да се Скупштина изјасни о предлогу 
и ставио предлог на гласање. 
 Сви присутни чланови Скупштине су једногласно прихватили предлог да се Бранко 
Голоскоковић, директор Техничке школе Ваљево, изабере за члана Управног одбора Удружења. 
 
 
АД 3. 

Чланови  Скупштине су обавештени  да је 18.09.2020. године, у Овчар Бањи одржан 
састанак органа Удружења (Управног одбора, Надзорног одбора и Издавачког савета) и о 
одлукама и  закључцима  који су донети информације су изнели Исо Планић и Ирена 
Госпавић, председник Издавачког савета. 

Посебно је наглашена информација о закључку  Издавачког савета, да се из 
средстава Удружења нађе начин финансирања издавачке делатности (накнаде ауторима, 
штампање и дистрибуција приручника и наставног материјала) , а да се у сарадњи са 



Заводом изнађе модалитет издавања неопходних уџбеника, а чија је израда у току 
(Армирано-бетонске конструкције и Технологија грађевинских радова-Организација 
грађења, као и приручницима за геодетску струку који су достављени Заводу), па је 
неопходно да се на следећој седници Управног одбора и Издавачког савета донесу 
одговарајуће одлуке , а након  добијања сагласности Скупштине Удружења. 

 Такође се разговарало и о организацији снимања часова и наставе како у 
претходном тако и у наредном периоду. Закључак је да се направи динамика снимања, и 
да се све школе из подручја рада активно укључе у снимање. О наведеном је потребно 
донети одговарајуће одлуке на Управном одбору Удружења. 

Скупштина Удружења је усвојила информацију,  као и предлоге који су донети на 
седницама органа Удружења једногласно. 
 
АД 4. 

Исо Планић, председник Удружења информисао је чланове Скупштине о састанку 
који је реализован са руководством Универзитета Унион „Никола Тесла“, на коме је 
договорена сарадња између Универзитета и Удружења у свим сегментима рада Удружења. 
Такође је договорено да Универзитет затражи статус придруженог члана што је и учинио 
званичним дописом од  13.11.2020. године.  

Председник Удружења је отворио дискусију и ставио предлог о верификацији 
чланства Универзитета Унион „Никола Тесла“  на гласање. 

Предлог је једногласно усвојен, а реч је добио Милош Божиловић, генерални менаџер 
Унивезитета, који се члановима Скупштине захвалио и дао информацију о састанку који је 
реализован на   Универзитету,  као и свим модалитета и пољима сарадње.  
 
АД 5. 
 Гојко Бановић, руководилац Центра ЗУОВ-а, информисао је чланове Скупштине о: 

- Актуелностима везаним за Пројекат државне матуре, као и анализи која је 
урађена након првог пилотирања у трогодишњим и четворогодишњим 
занимањима. Стручно образовање се показало много боље од гимназијскиог 
образовања посебно у погледу припреме тестова. 

- Стандард квалификације за занимања ради Агенција за квалификације и 
независно  се објављују. Објављени су стандарди за тесара, зидара, армирача 
који су предвиђени за образовање одраслих и техничара за хидроградњу. 
Неопходно је  у договору који је постигнут са Агенцијом за квалификације  ,          
урадити стандард за техничара за одржавање објеката, који недостаје у процесу 
одржавања зграда, а у складу са постојећим Законом о одржавању објеката. 
Неопходно би било и усагласити постојећи курикулум са новим технологијама, 
као и захтевима Закона. 

- Неопходно  је направити радну групу која ће урадити модернизован курикулум 
за грађевинског техничара за хидроградњу од пет чланова (Мира Тумбас, 2 
члана из Бродарске, један Нови Сад и факултет); 

- Идеја је да се кроз стандард квалификације развије образовни профил путара, и 
на тој идеји ради и у Привредној комори Србије. Такав образовни профил се 
показује као неопходан у одржавању путне мреже. 

Драгана Радовановић, директор Грађевинске школе Београд,  је у наставку изнела 
проблем организације наставе у дуалном образовању, посебно са становишта 
Правилника који је у овој ситуацији готово неприменљив, јер је врло тешко 
обезбедити да ученици у фирмама на градилишту имају 75 % практичне наставе. 
Такође је истакла проблем што се ког лиценцирања управника зграда, које врши 
Привредна комора, наши ученици који се школују за Техничара за одржавање 
објеката се стављају у исту са раван са лицима која имају било коју средњу школу, и 
да и поред наставног плана морају да прођу обуку коју прописује испит за лиценцу. 



Гојко Бановић је упознао све са активностима  које он ради, а везане су за управо 
Техничара за одржавање објеката. Што се тиче Правилника о организацији практичне 
наставе, он је казао да је цео Завод био против таквих решења, али да се мора тражити 
неки модалитет  како да се тај проблем превазиђе. 

 
АД 6. 

Исо Планић, је најави обраћање Меха Цамовића, директора Школе за дизајн коже и 
текстила и Драгана Пантовића, потпредседника Удружења, а везано за организацију 
такмичења. 
Потом се присутнима обратио Мехо Цамовић, још једном нагласио да се нада да ће услови 
омогућити реализацију такмичења. 
Потом се присутнима обратио Драган Пантовић, који је изнео чињенице везане за 
епидемиолошку ситуацију око организације такмичења.  
Након дискусије у којој су учешће узели Драгана Радовановић, Исо Планић, Зорица Ранчић 
и Гојко Бановић Скупштина је усвојила предлог да:  

1. Школе чланице Удружења реализују школска такмичења 12.03.2021. 

године, из дисциплина  које су већ  дефинисане, и то: 

I - Теоријске дисцилине: 
1. Грађевинске конструкције.....................................................................2 разред 
2. Статика и отпорност материјала........................................................3 разред 
3. Апликативни рачунарски програми-АutoCAD i ArchiCAD        

.................................................3 разред 
4. Математика ....................................................................................................4 разред 
5. Организација грађења (технологија грађ.радова)....................4 разред 
6. Геодетска мерења и рачунања.............................................................4 разред 

 
II- Практичне дисциплине :  
У складу са Правилником уколико постоји потребан број школа у подручју рада,  
 

2. Да се резултати такмичења, као и задаци и решења првопласираних  
ученика доставе најкасније 7 дана након обављеног школског такмичења, 
ради објављивања на сајту Удружења.  

 
3. Да ће се коначан став око реализације такмичења ове школске године 

утврдити након тог термина,  у консултацијама са свим школама које 
изразе жељу да учествују на такмичењу. 

 

АД 7.  
 Информацију о упису у школској 2020/2021. години дао је секретар Удружења 
Николов Васко  и истакао да се сви подаци налазе на сајту Удружења, а да су у припреми 
седнице достављени  свим чланицама Удружења. 
 
АД 8. 

Исо Планић је најавио информацију везану за снимање наставног материјала и дао 
реч Ђенђи Арначић која се обратила присутнима и изнела конкретне податке о до сад 

сминмљеном материју који је „окачен“ на Планету РТС, а и о материјалу који није још на 

Планети. Указала је на проблем да постоје имена наставника који су снимили наставни 

матероијал, али да нема података о школи, па би било потребно да се и то допуни. 

Након тога се разговарало и о организацији снимања часова и наставе како у 
претходном тако и у наредном периоду. Закључак је да се направи динамика снимања, и 
да се све школе из подручја рада активно укључе у снимање. О наведеном је потребно 
донети одговарајуће одлуке на Управном одбору Удружења. 



Такође је донета одлука да се табела са подацима о снимљеним часоовима окачи на 
гугл драјв и да школе унесу потребне допуне података. Рок би био у наредним данима до 
састанка Управног одбора који је планиран за крај прве недеље фебруара. 
 
АД 9. 
 Председник Удружења је поднео финансијски извештај за претходну годину, а да је 
Надзорни одбор на седници одржаној у Овчар бањи усвојио финансијски извештај.  
Неки показатељи су: 

❖ Прикупљено од чланарине 325,200.00 динара 
❖ На рачуну се налази 268,217.00 динара 
❖ Да су трошкови у претходном периоду били 182,765.00 динара 

Након тога се Скупштини обратила Данијела Ненадић, председник Надзорног одбора које 
је изложила одлуке и закључке са Надзорног одбора, посебно указујући да је донет 
Правилник о коришћењу средстава Удружења.  
 Након дискусије у којој су учествовали Гојко Бановић, Исо Планић и Васко Николов 
у којој је констатовано да је неопходно фактурисати  још чланарину за шест месеци у 
2020. години и да  средства треба искористити за организацију семинара и помоћ у 
реализацији циљева Удружења у наредном периоду. 

Након тога је једногласно усвојен Извештај о финансијском пословању Удружења. 
 
АД. 10 
 Под текућим питањима изнето је следеће: 
 

❖ Снежана Пандуревић проблем организације  блок наставе у другом полугодишту у 
установама посебно  у  РГЗ 

❖ Југослав Богићевић је затражио одговор везан за организацију матурског испита  
за једног ученика који наставу завршава по ИОП-2.  
Гојко Бановић је одговорио да школа организује испит и прилагођава задатке 
нивоу постигнућа ученика, а и целокупну организацију  испита. 

❖ Зорица Ранчић је указала на изузетну сарадњу коју је АТШ успоставила са 
Универзитетом Унион „Никола Тесла“ у циљу адекватне организације наставе у 
блоку, и у то име се захвалила. 

 
 
Након што је исцрпљен Дневни ред седница је завршена у 1415. сати 
 
 
 

ПРЕДСЕДНИК  
Удружења геодетских и грађевинских школа  

        Србије 
             Исо Планић 
 
 


